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Hvornår og hvordan startede din cykel-karriere? 

Jeg begyndte at cykle i 1992, fordi jeg fulgte med i cykelløb på TV. Jeg sejlede meget dengang, så det 

blev ikke til så meget andet end i ferier 

Hvordan kom du i kontakt med ARD? 

Jeg havde fri meget af vinteren 1996-97 og købte en ny racercykel hos Heino cykler i 1997, faktisk to 

så jeg havde en til vinteren også. I den forbindelse talte jeg med Jørgen hos Heino cykler om, at 

motionsløb først var senere på foråret, hvor jeg sejlede igen. Han foreslog så at køre Brevets, da der 

allerede var 200km den 14. april. Så jeg kørte 200km og 300km oppe fra Johannes i Lynge det år. 

Siden har jeg så haft mere tid til at cykle. 

Din bedste oplevelse på cykel? 

Der er mange bedste, men den første jeg tænker på er at sidde ved en kontrol på 200km på de der 

kolde forårsdage, hvor der i solen i læ alligevel er dejligt lunt. Så sidder man der med en kop kaffe og 

nyder foråret er på vej. 

Din værste oplevelse på cykel? 

Det er når maven står af og man ikke kan drikke eller spise og kaster op hele tiden. 

Hvorfor fik du lyst til at udføre den funktion, som medførte at du er udnævnt til 

æresmedlem? 

Lidt selvisk, så er det fordi, jeg så ikke skal rejse ud til start og tilbage efter, og jeg starte hjemme fra 

mig selv, når jeg så kører turene på forhånd og ligedan slutter turen hjemme. 

Samtidigt synes jeg også det er sjovt at lave ruterne og snakke med deltagerne når de kommer i mål 

og høre om deres tur. 

Hvad har dette medført af spændende oplevelser? 

Der er mange oplevelser. Alle de steder man har set. Den oplevelse som det giver, at køre helt alene 

ude i ingenting en tidlig sommermorgen i Sverige og ikke møder anden trafik i timevis. 

Mest er det turene sammen med andre i større eller mindre grupper, der har skabt oplevelserne. Det er 

de ture man husker endnu 

Fremtidige planer? 

Ingen store planer ud over fortsat at cykle det jeg kan 


